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En udbygning af Rute 21 op gennem Odsherred er stærkt påkrævet, men bygning af en 
ny motor-/ -trafikvej er skudt helt over målet i forhold til de reelle trafikale 
behov. En udbygning af det eksisterende vejnet er en både bedre og billigere 
løsning.

”Hele baggrunden for beskrivelsen af vejens kapacitetsforhold bygger på generelle 
antagelser der stemmer meget dårligt overens med det trafikmønster der kan 
observeres på strækningen.”

Ovenstående citat stammer fra den indsigelse mod VVM-rapporten for Rute 21 som 
foreningen udarbejdede, da rapporten var sendt til høring. Sammendraget af 
indsigelsen er vedhæftet denne mail. Hele indsigelsen kan rekvireres hos 
undertegnede.

Vi skal fra foreningens side således appellere til at der anlægges en pragmatisk 
synsvinkel på spørgsmålet om trafikinvesteringer, og at man derfor udvider den 
eksisterende rute 21. De sparede X00 millioner kr. kan så anvendes til udbygningen 
af motorvejen rundt om Roskilde. Det vil virkelig være til gavn for de mange 
borgere i Odsherred, som hver morgen sidder i kø her. 
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